
 

Referat fra Generalforsamling i Kappelborgs venner torsdag 
den 27. april 2023 

 
 

Punkt Tekst  

 
Generalforsamling blev afholdt i Kulturhus Kappelborg på 2. sal den 27. 
april klokken 17. 
 

 
 

 
Velkommen 
 

Formand Bo Meyer bød forsamlingen 
velkommen til dette års generalforsamling 
 

 
1.  

 
Valg af dirigent 
 

 
Bestyrelsen pegede på Allan Kastor 
Andersen som blev valgt som dirigent        

 Sarah fortæller om 
ungdomsarbejdet 

Sarah fortalte om de tiltag der lige nu laves på 
Kappelborg. 

2.   
Formandens beretning om 
foreningens virke 
 

 

 

Perioden efter Coronaen blev lidt op ad 

bakke i starten. Publikum afventede 

udviklingen og mange havde flere 

”tilgode” oplevelse, som hang på 

køleskabet. Men derfra vendte 

Kulturhuset tilbage, til det vi kender, 

med mange spændende arrangementer 

og huset blev atter fyldt, som vi alle 

godt kan lide. 

Men en ulykke kommer sjældent alene. 

Vores kommune skal spare og det har 

også i en årrække ramt vores kulturhus. 

Desværre nærmer vi os nu et punkt, 

hvor husets bredtfavnende program, er 

svært at fastholde. Der er simpelthen 

ikke økonomi til det. Det kan i sin 

yderste konsekvens betyde, at vi ikke 

længere har et Kulturhus, som vi det 

kender i dag. 

 

Bestyrelsens beretning for 

Foreningen Kappelborgs Venner 

2022/2023. 

 

Velkommen til foreningens 9. 

generalforsamling, siden stiftelsen af 

Venneforeningen d. 28.4.2014. 

Det er vigtigt stadig at holde fokus på 

disse kernepunkter i vedtægterne. 

- At fremme kulturlivet i Skagen 

by og Frederikshavn kommune, 



ved aktivt at fremme kendskabet 

til Kulturhus Kappelborg. 

- At støtte aktivt op om Kulturhus 

Kappelborgs arrangementer og 

øvrige aktiviteter. 

- At udvikle og gennemføre egne 

kulturelle arrangementer, til 

støtte for Kulturhus Kappelborg. 

 

 

I forhold til indledningen omkring den 

økonomiske situation, er vigtigheden af 

disse kernepunkter, mere afgørende 

end nogen sinde før. Sponsorer er 

derfor nu et endnu vigtigere 

supplement til husets økonomi og der er 

afholdt møder med sponsorerne, for at 

afdække om der er mulighed for 

yderligere hjælp, herunder også ønsket 

om flere sponsorer. 

 

Bestyrelsen består nu af 7 medlemmer. 

Det er : Ulla Egholm, Susanne Nielsen, 

Allan Kastor, Bjarne Kvist, Jakob 

Dalsgård, Flemming Stig og mig selv. 

Lars Illum deltager også i møderne og 

holder os bredt orienteret om 

Kulturhuset. 

 

Tiltag i forhold til de unge på 

Kappelborg. 

 

Huset har tilknyttet 

fælledsskabsmedarbejder Sara 

Løvschall Grøntved, som er betalt med 

en donation fra Trygfonden. 

Hun er bl.a. indvolveret i : 

Musikværksted, det nye 

keramikværksted og har i det flot gang i 

mange nye projekter.  

Fornemmelsen er, at der nu er mere ro 

på i huset. 

Bestyrelsen har desuden overvejet at 

tilknytte en ungegruppe, som vi kan 

søge råd hos omkring nye tiltag i huset. 

 

Kappelborgs Venner. 

 

Ved sidste beretning nævnte vi 

vigtigheden af flere medlemmer og de 

tiltag vi ville igangsætte, herunder en 

roll-up og nye og flotte 

medlemsblanketter. Disse bliver brugt 

ved arrangementer i Kulturhuset og 



synliggør de mange fordele et 

medlemskab indebærer. 

Sidste år ved denne tid var der 230 

medlemmer – nu er vi 300 og vi vil 

stadig gerne være flere. 

Nævnt blev også ønsket om et nyt 

betalingssystem. Der skulle omlægges 

til NETS ”BS Web”, hvor der automatisk 

bliver opkrævet kontingent, ved at 

udsende indbetalingskort. Efterfølgende 

tilmeldes disse betalingsservice, således 

at kontingentet automatisk hæves. 

Dette er nu implementeret. 

Planen om en Mobilepay ordning er pt. 

droppet, grundet for store 

omkostninger. 

 

Arrangementer for Kappelborgs 

Venner. 

 

Sidste år holdt vi en fest for 

Kappelborgs Venner med samme 

opsætning som det forrige år, dvs. fed 

musik, kulørte lamper og pølsevogn i 

gården. 

Vi planlægger at lave en lille ændring, 

således at vi kan henvende os til et 

bredere publikum, hvor der er indhold 

for bl.a. børnefamilierne med teater og 

fællesspisning. Dette bliver dog nok 

først til næste forår. 

 

Fremtiden. 

 

Som nævnt er økonomien en endnu 

større faktor end tidligere. 

De mange frivillige er en meget vigtig 

del af huset. Uden dem ingen kulturhus. 

Sponsorerne er også en afgørende del 

af det fundament vores kulturhus, hviler 

på. 

Lars Illums gode evner til at søge fonde 

til spændende aktiviteter er heldigvis 

intakte og tak for det, Lars. 

Så med disse ting og nye tiltag skal og 

vil vi tro på en fremtid, med mange 

spændende arrangementer. 

 

Tak til alle. 

 

Tak til medlemmerne. Tak til Lars Illum 

for det gode og positive samarbejde 

med bestyrelsen. Tak for et spændende 

og varieret Kulturhus Kappelborg. 



Tak til bestyrelsen for det stærke 

engagement , der altid er, ved vores 

møder. 
 

  
3. 

Det reviderede regnskab 
 

 
 Allan gennemgik regnskabet. 
Det blev godkendt 
 

4. Eventuelle forslag Der var ikke indkommet nogle forslag til 
generalforsamlingens dagsorden 

5.  Godkendelse af bestyrelsens 
indstilling til kontingent 

Kontingentet for at være medlem af 
Kappelborgs venner er fortsat 125 kr. 

6. Valg af 
bestyrelsesmedlemmer 

Bestyrelsen for Kappelborgs venner blev 
klappet ind igen. Følgende er bestyrelsen 
frem til næste generalforsamling i 2024: 

Bo Meyer 

Bjarne Kvist 

Jakob Dalsgaard 

Allan Kastor Andersen 

Flemming Stig 

Susanne Nielsen 

Ulla Egholm 

Der blev ikke valgt suppleanter til 

bestyrelsen. 

 

Bestyrelsen konstituterer sig den 1. maj 

på bestyrelsesmødet 

 

7.  Valg af revisor og 
revisorsuppeleant 

Ole Neve Nielsen fortsætter som revisor og 
Stella Egholm Jensen fortsætter som 
revisorsuppleant. 

8.  Eventuelt Der var ikke nogle punkter under eventuelt 

 

Referent Ulla Egholm 


